
UCHWAŁA NR XXXII/220/2021 
RADY MIEJSKIEJ W KAMIENIU KRAJEŃSKIM 

z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

Na podstawie art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. 
poz. 1372 i poz. 1834) oraz art. 241, art. 242 § 1 i art. 244 § 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. poz. 735 i poz. 1491), uchwala się, co następuje: 

§ 1. 1. Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim, po zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
uznaje za zasadny wniosek mieszkańca Więcborka z dnia 26 września 2021 roku w sprawie modernizacji linii 
kolejowej nr 281 wraz z przynależną infrastrukturą. 

2. Uzasadnienie stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
zobowiązując go do poinformowania Wnioskodawcy o sposobie załatwienia wniosku. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim 

 
 

Kazimierz Warylak 
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Załącznik do uchwały Nr XXXII/220/2021 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 25 listopada 2021 r. 

Uzasadnienie  

W dniu 27 września 2021 r. do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wpłynął wniosek mieszkańca 
Więcborka z dnia 26 września 2021 roku w sprawie remontu stacji i peronów na całej linii kolejowej nr 281 od 
Kcyni przez Mroczę, Runowo Krajeńskie, Więcbork, Sępólno Krajeńskie, Kamień Krajeński do Ogorzelin, 
oraz dopuszczenie ich do ruchu pasażerskiego. 

Analiza i opiniowanie skierowanych do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wniosków należy do zadań 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W przedmiotowej sprawie odbyły się 2 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja odnosząc się 
do kwestii zawartych w przedmiotowym wniosku stwierdziła, że wskazana linia komunikacyjna 
nie funkcjonuje od ponad 20 lat. Uruchomienie przedmiotowej linii przyczyniłoby się do znaczącej poprawy 
zdolności komunikacyjnej mieszkańców poprzez środek transportu kolejowego. Ponadto będące własnością 
PKP niszczejące obiekty wraz z infrastrukturą wymagają również interwencji. 

W związku z powyższym niniejszy wniosek uznano za zasadny. 
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